
文專系統會員優惠 

余仁生陳皮紅豆沙月餅：優惠價$178(原價$238) 



此訂購優惠有效期至 2018年 8月 15日 

This special offer valid till 15 Aug 2018 

 

ORDERED BY / DELIVERED TO 訂購人/收件人 (All fields are mandatory 所有資料必須填寫) 

Name (Mr/Ms) 姓名(先生/小姐)  Delivery Date 送貨日期  (TBC) 

E-mail 電郵  Contact No. 聯絡電話  

Delivery Address 送貨地址  

________________________________________________________________________________________________________________________ 

Limited to one Commercial delivery address 每次只限一個公司送貨地址(請以英文填寫) (in English) 

ORDER & PAYMENT DETAILS (T&C) 訂單付款及詳情(條款細則) 

1. Payment: By credit card – Please complete below credit card payment details for payment processing. 
付款方式：信用卡 – 閣下請填妥以下信用卡付款資料。 

2. Please e-mail the completed order form to wholesale.hk@euyansang.com or fax to 3010 8202 for order placement. 
請將閣下已填妥之訂購表格電郵至 wholesale.hk@euyansang.com或傳真至 3010 8202。 

3. We will contact you within 3 working days upon receipt of your order to confirm the details. 
當收到閣下之訂購表格後，我們會於三個工作天內與閣下聯絡及核對資料。 

4. Free delivery will be provided upon the purchase of HK$3,000 or above in net amount; otherwise, a delivery fee of HK$50 will 
be charged. 
如每次訂購金額達 HK$3,000(折實)或以上，可免運費；訂購金額 HK$3000(折實)以下，需收取每次運 HK$50元。 

5. Stock are limited. Orders are subject to payment confirmation, while stocks last. Refund or cancellation will not be accepted 
upon order confirmation. 
貨品供應有限，欲購從速，售完即止。訂單以確認付款後為準，訂購一經確認，將不能要求退款或取消訂單。 

6. Delivery date is subject to the arrangement and confirmation by Eu Yan Sang (HK) Ltd. 
余仁生(香港)有限公司將會與閣下確認安排送貨日期。 

7. For any delivery failure caused by wrong delivery information or absent of recipient, charge is applied on extra delivery by 
location.  
如因送貨地址不正確或在已確認之送貨時間內沒人接收而需要再次送貨，將按地區另收取送貨費。 

8. Photos on order form are for reference only. 
訂購表格上之圖片只供參考。 

9. In case of disputes, Eu Yan Sang (HK) Ltd. shall reserve the right to make the final decision. 
有關使用此員工優惠之任何爭議，余仁生(香港)有限公司保留最終決定權。 

 

CREDIT CARD PAYMENT信用卡付款方式 (All fields are mandatory 所有資料必須填寫) 
 

Card Issuing Bank 發卡銀行  Card Type 信用卡類別  
 

VISA  
 

Master Card 

Credit Card No. 信用卡號碼 
                

                
 

Cardholder’s Name 持卡人姓名    

Cardholder’s Signature 持卡人簽署  Valid Thru 有效期至  

 

 I agree to the terms and conditions of this offer. 我明白及同意優惠條款及細則。 

 
  

 GUEST SIGNATURE 顧客簽名 

Customer Enquiry Hotline 顧客查詢熱線: +852 2544 3308 

www.euyansang.com.hk 
 
Office Hours: Monday to Friday, 8:30am – 6:00pm (exclude 12:45pm – 1:45pm) 
辦公時間：星期一至五 上午 8時 30分至下午 6時 (下午 12時 45分至 1時 45分除外) 

 

For Office Use Only 

Order Received Date Ref. No: 

  

 Order Amount (HK$) Handled by 
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